[bookmark: _Hlk34747662]Které podstatné jméno ve dvojici zvýrazněných je řídícím členem a které je přívlastkem?

Největší šanci mu úžasným zákrokem hokejkou na brankové čáře zlikvidoval gólman Anderson.
Sponzorův syn Tomáš donedávna oblékal dres klubu.
K oblíbeným hrdinům večerníčků patřil též Maxipes Fík.
Víte, že profesor Novák zítra nezkouší?
Najednou se kousek pode mnou na zrcadle hladiny udělalo kolečko.
Doktor Svoboda dnes neordinuje.
Poručík Horáková právě vyslýchá podezřelého.
Pes Dášenka se někam zatoulal.
Nakonec jsme ho našli u hromady sena.  
(O některých případech viz Příruční mluvnice češtiny, s. 502–503).

Jsou zvýrazněná přídavná jména nebo podstatné jména s adjektivním skloňováním přívlastkem shodným, nebo neshodným?

Tetřevi patří do rodu ptáků hrabavých. 
Po prázdninách nastoupí na Komenského univerzitu do Bratislavy.
Jednotlivé složky jsou vyjádřeny Lamého konstantami.
Oblek hajného měl už nevýraznou barvu.
Studánka má jméno po Boženě, dceři Křesinově.
[bookmark: _Hlk34748372]Nevšimli jste si něčeho divného?
Blížíme se k čemusi velkému.
Já už se nenechám zlákat ničím neznámým.

